
Referat fra bestyrelsesmøde den 26. juni 2023 i Dansk 

Vandrelaug Silkeborg     29. juni 2023  

   

Silkeborg   

  Der var afbud fra Anna Jensen.  

 
1. Referater godkendt fra den 25. april samt fra den 9. maj. 
 
2.  Henning orienterer om økonomien. 
Der udleveres statistik over de 36 vandreture siden den 1. januar 2023. 
 
3. Medlemsudviklingen i afd. 2023 - der er 146 medlemmer d.d. 
Gennemsnit 1 nyt medlem/ uge. 
Gennemsnit 1 udmelding/uge. 
 
4.  Info. af Runa og Aage fra formandsmødet, den 13. maj '23. 
Medlemmerne bliver ældre  - vi bliver færre medlemmer, hvilket medfører økonomiske 
udfordringer for foreningen.  
"Vandreliv" ophører med udgangen af 2023 i papirform og vil fra 2024 være i en digital 
ændret udgave.  
Kultorvet sælges ikke i første omgang.  
Der arbejdes med at lave en digital webshop, som sælger digitale vandreture m.m. Det 
skal være med til at skaffe indtægter til foreningen.  
 
5.  Førstehjælpskursus den 5. august 2023  -  Ørnsøcentret. 
Der mangler deltagere. Runa efterlyser deltagere i nyhedsbrevet for juli. Der er opstået 
tvivl om finansieringen fra Kultorvet. Det er efterfølgende afklaret, at vi har fået 
finansiering fra Kultorvet.  
 
6.  Outdoorfestival den 1. til 3. september - se hjemmesiden.' 
Der skal laves en vagtplan til bemanding af vores stand. Bodil tager imod tilmeldinger. 
Der udsendes opfordring til medlemmer, om at melde sig til at stå i standen. 
 



7.  Samsøturen - økonomisk evaluering ved Henning. 
Læring:  vi skal lave et mere realistisk budget fremover. 
 
8.  Drøftelse af forslag til retningslinjer for dækning af udgifter som frivillig i DVL-Silkeborg 
Forslaget blev godkendt med en enkelt ændring ”under vandreferier tilføjes maks. refusion 
til 3 frivillige.   
 
9.  Drøftelse af vandreferier 2024 + andre særlige arrangementer. 
Der var flere forslag i spil og valget faldt på Fossdalen i Nordjylland. 
Der satses på, at det bliver den  24., 25. og 26. maj  - turledere bliver Birgitte, Aage og  
Toni. 
Planlæggere/budget til Fossdalen:  Runa og Birgitte. 
Madindkøb: Anna og Bodil. 
Birgitte kontakter Fossdalen, så vi ved mere ang. priser, antal deltagere mm. til næste  
bestyrelsesmøde, den 17.8. kl 19, hos Runa. 
 
Lene Bro foreslår besøg hos Senzone i oktober. 
Det bakker bestyrelsen op og Runa kontakter L.B. så hun kan komme med et oplæg til 
godkendelse i bestyrelsen.  
  
Julearrangement, lørdag den 9. dec.  i Lunden. 
Henning laver vandretur den dag. 
Runa m.fl.  -  gløgg, æbleskiver. 
 
Aage undersøger muligheden for en udenlandsferietur til sommer '24. 
 
10. Vi drøfter evt. indslusningsture for aldersopdelte/ yngre grupper. 
Tages op senere - til efteråret.  Runa kommer med et forslag. 
 
11..  Aage informerer om turplanlægning. 
Når "Vandreliv" ophører, bestemmer vi selv "deadlines". 
 
12. "Del dagligdagen - styrk fællesskabet"  - Nordeafondets motto. 
Birgitte forslår forskellige ting, vi kan søge hos fondet og sender oplæg til Runa.  
 
13.  Vi kan ikke deltage i Naturugen, da datoerne falder sammen med Outdoorfestivalen. 
 
14.  Tony forslår, at betyrelsesmøder ændres til hver 3. måned, fra 2024 - vedtages. 
 
Næste møde: den 17. aug. kl. 19 hos Runa. 
 
Pbv. Bodil. 

 

  


